
 

1. Valg af dirigent og referent: 

Uno Andersen blev valgt som dirigent, og Aase Ibsen som referent. 

Uno startede med at konstatere, at der var indkaldt lovligt til årets 

generalforsamling. 

2. Formandens beretning. 

Året 2023 var jo et jubilæumsår, 45 år havde klubben eksisteret, 

Vi fik afholdt en dejlig jubilæumsdag med fest og god køre-tur ud i det blå. 

Stop 39 kører også som det skal med god opbakning. Mogens og Mogens 

har valg at stoppe med at arrangere disse ture, og klubben siger stor tak for 

det de har gjort, Der er så kommet nye tovholdere på der, og det er Thomas 

og Marianne. 

Der er så kommet nyt trykkeri på vores klubblad og desværre er der også 

kommet en stor stigning på porto på bladet, så vi er nødsaget til at hæve 

vores kontingent både for året 2024 og for 2025. men vi er stadigvæk en billig 

klub at være medlem af.  

Vi har også fået lavet en sponsor-aftale med ok benzin / el og hvis i handler 

disse steder, må i meget gerne sætte Sjællands Motor Veteraner på som 

valgt sponsor. 

Desværre er der nedgang i klubbens medlemstal og derfor har jeg taget min 

beslutning om at stoppe som formand så der kan komme noget nyt blod ind i 

klubben, vi bliver nødt til at være mere synlige til div arrangementer; håber at 

i vil være med til at løfte klubben op igen.  

Vi er jo den gode hygge klub.  

Venligt Hilsen jeres afgående Formand Allan Larsen.  

3. Regnskab 

Mette gennemgik regnskabet for 2023. 

Årets resultat for 2023 gav et underskud på 46.524,32, hvilket blandt andet 

skyldes at vores jubilæum har kostet noget, samt at mange udgifter er steget, 

samtidig med, at vi har faldende medlemstal. 

Også på grund af stigende porto-priser er kontingentet sat op til 275 kr. Se 

også under indkomne forslag. 



4. Valg til bestyrelsen 

I år skulle der vælges 3 medlemmer til bestyrelsen. 

Allan Larsen trækker sig som formand, men stiller op som menigt 

bestyrelses-medlem. 

Preben Thomsen genopstiller. 

Thomas Larsen stiller op 

Steen Ibsen stiller op. 

Da der var 4, som stillede op til de 3 pladser, blev der lavet skriftlig 

afstemning blandt klubbens medlemmer. 

Thomas Larsen fik 35 stemmer 

Preben Thomsen fik 33 stemmer 

Steen Ibsen fik 20 stemmer 

Allan Larsen fik 17 stemmer. 

Der skal sammensættes en bestyrelse på et konstituerende 

bestyrelsesmøde, hvor de 3 valgte får tildelt deres pladser i bestyrelsen. 

5. Valg af suppleanter 

Der skulle vælges 2 suppleanter til bestyrelsen. 

Henrik Bay genopstiller 

Kim Hansen stiller op. 

Begge blev enstemmigt valgt. 

6. Indkomne forslag 

Det eneste forslag, der var indkommet, var et forslag fra bestyrelsen om at 

kontingentet bliver hævet til 325 kr; gældende fra 2025. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

7. Eventuelt 

Under eventuelt sagde Mette Pedersen, at dem, som vil deltage i klubbens 

weekend-tur til Hasmark skulle få tilmeldt sig inden ugens udgang, da hun 

skulle give besked til campingpladsen om, hvor mange hytter vi skal bruge. 

 


